
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. maj 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren er enig i den socialdemokrati-
ske retsordfører Trine Bramsens udlægning af forløbet i forbindelse med for-
handlingerne om øgede ressourcer til politiet. Trine Bramsen udtalte den 27.
april 2015 til P1: ”Og så vil jeg slet ikke afvise, at når vi skal indgå en ny aftale
om politiets økonomi, og det havde vi jo sådan set gerne sat os ned og havde
gjort allerede nu, så vi kunne give politiet sikkerhed de næste 4 år for, hvor
mange penge de har, det ville de borgerlige så ikke, så nu bliver det på den
anden side af sommerferien, så kommer vi da til at adressere den her pro-
blemstilling.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF), Simon Emil Am-
mitzbøll (LA), Karsten Lauritzen (V) og Mai Mercado (KF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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